
Hallo hallo!

Het is inmiddels alweer een jaar geleden dat ik door jullie verkozen was als secretaris
van deze mooie afdeling! Het is voor mij een absolute eer geweest, en ook leuk en gezellig!
Ik weet dat het niet helemaal onder verantwoording valt, maar ik bedank hierbij alvast
Bennie, Hilbert, en Tanno voor alle hulp en gezelligheid dit afgelopen jaar!

Niet alles is wat mij betreft helemaal volgens plan gegaan, helaas. Net toen ik met de
RedaCie een mooi systeem had opgezet, kreeg de voorzitter het druk met andere zaken, en
heeft het andere lid zich bij Dwars uitgeschreven. Persoonlijke omstandigheden maakten het
vervolgens voor mij moeilijk om me in te zetten in het vinden van vervangende leden,
waardoor hier uiteindelijk niks van terecht is gekomen, evenmin het opzetten van een
PromoCie. Hier bied ik mijn excuses voor aan.

Wel ben ik over tijd wel mijn functie in gegroeid. De tijden van te laat een mail zien
en voor bijna alles hulp moeten vragen (al was dat niet erg natuurlijk) waren na het eerste
halfjaar wel zo’n beetje voorbij! Daar ben ik persoonlijk best trots op, eigenlijk.

In de tweede helft van mijn bestuurstermijn werd ik steeds meer moe van politiek.
De constante haatzaaierij zowel hier als in Amerika, waar mijn nu ex-vriendin (nog steeds
mijn beste vriendin) woont, gepaard met hoe weinig hoop ik persoonlijk heb in de
alternatieven die door GroenLinks-PvdA en de Democraten worden gepresenteerd, hebben
een flinke deuk achtergelaten in mijn motivatie om politiek actief te zijn. Ik vermoed eerlijk
dat dit een impact heeft gehad op mijn productiviteit als secretaris, wat ik jammer vind,
maar ook moeilijk vind om wat aan te doen.

Daarnaast had ik in Maart en April een heel hectische periode achter de rug, waarin,
heel kort door de bocht, mijn relatie eindigde en ik iets meer dan een week later alweer een
nieuwe relatie had. Dit was een emotioneel verwarrende tijd voor mij en zowel mijn oude
als nieuwe vriendin, waardoor ik in April grappend verwoord vrij nutteloos was. Ik had in
mijn laatste maanden graag wat scherper willen zijn, maar je hebt het niet altijd in de hand.

 Wel vind ik dat ik de basistaken als secretaris uiteindelijk prima heb kunnen
vervullen dit jaar! Ik had toen ik begon de insteek om meer te bereiken dan ik uiteindelijk
heb gedaan, maar het zei zo. Ik hoop dat jullie tevreden zijn geweest met mij als jullie
secretaris! Het was voor mij zoals ik in het begin al zei een eer om het te mogen doen.

Met linkse en groene groetjes,

Marina Lunsing.


